



To celebrate the "International Chefs Day" 2013, the Hong Kong Chefs Association organized a charity lunch buffet at Hong Kong Disneyland Hotel on 14 October 2013, we were honoured to receive the invitation for our 400 persons with intellectual disabilities, psychiatric disabilities and autism, as well as their parents. More than 120 chefs from various high-class restaurants and hotels, and student volunteers from cuisine institute put aside their busy work on this holiday and prepared delicious food, in order to convey their love and concern through the tasty food they specially made. In addition, the Association arranged 300 lunch box to our Rehabilitation Centre for our service users. We are thankful for their recognition and support to our services.

Renowned magician Mr. Harry Wong, artists Mr. Thomas Lam and Ms. Claire Yiu also supported this event. Mr. Harry Wong and his son performed magic while Mr. Thomas Lam and Ms. Claire Yiu and their family members played games with and gave gifts to participants, which brought lots of fun and joy. Besides, Disney VoluntEARS took photos, arranged drawings and games for the participants making a more cheerful and mirthful atmosphere.

Souvenirs made by our service users were also presented to the Association and the volunteers, and dancing performance of service users of Ngai Shun Home was arranged as a token of gratitude for their enthusiastic support and appreciation to our services in the past years. The atmosphere was excellent and all the participants enjoyed the event very much.

國際廚師日2013

International Chefs Day 2013

香港廚師協會為慶祝「國際廚師日」2013，於10月14日假香港迪士尼樂園酒店舉行慈善自助午餐，本會十分榮幸獲邀出席，讓400多位智障人士、精神康復者、自閉症人士及其家屬享用各款用心製作的佳餚。超過120位高級酒店及食府的廚師及廚藝學院學生更於公眾假期放下忙碌的工作到場烹調美食，另外超過20間贊助商支持活動，藉此傳遞他們對殘疾人士的愛與關懷。另外大會亦於當日安排了300個由廚師們精心製作的飯盒，送到本會康復中心給服務使用者享用。本會感謝他們對本會服務的認同和肯定。

著名魔術師Harry哥哥、藝人林祖輝及姚嘉妮亦到場支持，Harry哥哥與兒子一起表演精采的魔術，林祖輝及姚嘉妮與家人則與各參加者玩遊戲及派禮物，增添不少歡樂氣氛。除此之外，迪士尼義工隊與各參加者一起拍攝照片、繪畫及玩遊戲，更送贈禮物予每位參加者，令氣氛更加熱鬧。

本會服務使用者亦以親手製作的手工藝品及毅信之家服務使用者表演舞蹈，答謝香港廚師協會及義工們一直以來對本會的支持及讚賞，參加者均很享受是次活動。

